

[Texte]

## EVIDENCE

(Recorded by Electronic Apparatus)

Saturday, April 12, 1969

**The Chairman:** Gentlemen, I see a quorum. May I say on behalf of the Standing Committee on Agriculture that we welcome this opportunity to be in Abbotsford and to receive briefs from the organizations which will be introduced to you very shortly.

May I also say that our stay in British Columbia has been delightfully pleasant. We had a wonderful morning—most enjoyable and informative.

I want to draw to your attention one or two little procedural matters. The first one is that normally the tables are insulated, so will you please make sure that you use a microphone when you are speaking and, secondly, avoid sliding it on the table in so far as possible because that will cause a screeching sound that may irritate all of you.

All the members of the Committee will have noted that we are to receive briefs from the B.C. Federation of Agriculture, The British Columbia Turkey Marketing Board, The Egg Producers of British Columbia and the B.C. Broiler Marketing Board. The witnesses for each organization will deliver a brief opening statement and in the order that I have outlined. I would ask that the statements by the witnesses be as concise as possible and probably in so far as possible within approximately 10 or 12 minutes and not more than 15 minutes at the outside. I think we will receive all the briefs at the outset, the meeting then will be thrown open for questioning and the members will indicate as they are recognized the person to whom they wish to direct their questions.

**Mr. Pringle:** Mr. Chairman, is the Western Food Processors Association represented at the table?

**The Chairman:** The Western Food Processors Association is not represented at the table. I made an inquiry and I was of the opinion that probably there was not a representative here. If there is, we would welcome you at the table. Will you come to the front here, please, Mr. Rankin? I think it would be agreeable with the Committee of I asked Mr. Pringle to introduce our witnesses as they sit on the Chairman's right. Mr. Pringle would you do that please?

[Interprétation]

## TÉMOIGNAGES

(Enregistrement électronique)

Le samedi 12 avril 1969.

**Le président:** Messieurs, nous avons quorum. Permettez-moi de dire, au nom du Comité permanent de l'Agriculture, que nous sommes très heureux d'avoir cette occasion de venir à Abbotsford, et d'entendre les mémoires des organismes qui vous seront présentés bientôt. J'aimerais aussi dire que notre séjour en Colombie-Britannique a été des plus agréables. Nous avons eu une matinée très agréable et très instructive. Je voudrais vous signaler, tout d'abord, deux points de procédure. Habituellement, il y a isolement sur les tables, mais je vous prierais, vu qu'il n'y en a pas, de bien parler devant le micro; ensuite, je vous prie de ne pas glisser le microphone sur la table car cela crée un bruit désagréable à tous.

Les membres du comité ont constaté, sans doute, que nous devons entendre les mémoires de la *British Columbia Federation of Agriculture*, de la *British Columbia Turkey Marketing Board*, des *Egg Producers of British Columbia* et de la *B.C. Broiler Marketing Board*. Les témoins représentant chaque organisation liront un bref exposé initial, dans l'ordre que j'ai fixé. Je demanderais que les déclarations faites par les témoins soient aussi concises que possible et, dans la mesure du possible, ne durent que dix ou douze minutes, 15 minutes au plus. Tout d'abord nous entendrons toutes les présentations; ensuite, ce sera la période des questions, et chaque membre désignera la personne à qui il désire poser des questions quand on lui accordera la parole.

**M. Pringle:** Monsieur le président, la *Western Food Processors Association* est-elle représentée ici?

**Le président:** Non, elle ne l'est pas, je me suis renseigné et on m'apprend que cet organisme n'est pas représenté ici. Veuillez venir à l'avant s'il vous plaît, monsieur Rankin. Je pense que si je demandais à M. Pringle de présenter nos témoins, tels qu'ils se présentent à ma droite, le comité serait d'accord.